
Brommadagen 2013. 

Ett tjugotal tappra Flygplatsseniorer samlades i Gamla Utrikeshallen på 

Bromma för att få höra hur planerna för flygplatsen blir framöver. 

Konsulterna sitter och planerar en utbyggnad av Bromma. I vissa fall blir 

förslagen för dyra eller svåra att genomföra. Bromma har dåligt med mark 

så det går inte att göra hur som helst. I många fall så måste något gammalt 

hus rivas för att få plats med det nya. Så vi får se hur det slutgiltiga förslaget  

kommer att se ut. Vi gick inte runt på Bromma, dels för att många av oss har 

svårt att gå. Vi hade inte tillgång till badge så vi kom inte ut på airside. Efter  

en bra genomgång av vår guide Ingela Guéry Dahlström. 

Gick vi till Restaurangen för att äta lunch. Det var mycket folk i Hallen så vi  

satt lite här och där, vilket var lite synd. Man vill tala med sina jobbar- 

kompisar.  Maten smakade bra och vi fick se en och annan kändis.  Om 2 år  

återkommer vi för att se vilka ombyggnader som blev följden av planeringen. 

Thorbjörn 

 



 

 

 



 

Text och bild Thorbjörn Andersson 

 

 

 


